

بيان صحفي Press Release

MEEZA QSTP-LLC (Public)

ميزة كيو اس تي بي ذ.م.م (عامة)

MEEZA records QR 60.4 million Net Profit in 2024 and recommends QR 0.08 dividend

"ميزة" تسجّل صافي أرباح 60.4 مليون ريال قطري خلال 2024 وتوصى بتوزيع 0.08 ريال للسهم

Doha, Qatar, 4 February 2025: MEEZA QSTP-LLC (Public) ("MEEZA" or "the Company") announced its financial results for the year ended 31 December 2024.

الدوحة، قطــر، 4 فبراير 2025؛ أعلنت شركة ميزة كيو اس تي بي ذ.م.م (عامة) ("ميزة" أو "الشركة") اليوم عن نتائجها المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

QR million	FY2024	FY2023	% Variance نسبة التغير	مليون ريال قطري
Revenue	374.2	422.9	-11.5%	الإيرادات
Gross Profit	118.3	114.7	+3.1%	الربح الإجمالي
EBITDA*	123.2	123.5	-0.2%	EBITDA*
EBITDA Margin	32.9%	29.2%	+3.7pp	هامش EBITDA
Net Profit	60.4	60.2	0.4%	صافي الربح
Net Profit Margin	16.1%	14.2%	+1.9pp	ھامش صافي الربح
EPS (QR)	0.09	0.09	-	ربحية السهم (ر.ق)

^{*}Earnings before Interest, Tax, Depreciation and Amortization

Financial Summary

MEEZA's Net Profit reached QR 60.4 million in FY2024, representing a 0.4% (or QR 0.2 million) increase over the same period last year, with Earnings Per Share (EPS) of QR 0.09. Net Profit Margin for the period improved by 1.9 percentage points to 16.1% mainly driven by a revenue increase in the higher-margin segments.

ملخص الأداء المالى

وصل صافي أرباح شركة ميزة خلال عام 2024 إلى 60.4 مليون ريال قطري مما يعد ارتفاعا بنسبة 0.4% وبقيمة 0.2 مليون ريال قطري مقارنة بنفس الفترة من العام الماضي، في حين بلغ العائد على السهم 0.09 ريال قطري. وقد ارتفع هامش صافي الربح الى 16.1٪ بواقع 1.9 نقطة مئوية خلال نفس الفترة مدفوعا بشكل رئيسي بالنمو في القطاعات ذات الهامش المرتفع.

^{*}الأرباح قبل احتساب الغوائد والضرائب والاستهلاك والإطغاء



The Company achieved total revenue of QR 374.2 million, declining 11.5% (or QR 48.7 million) year-on-year due to a decrease in low-margin Solutions services. Excluding Solutions services, revenue increased by QR 21.1 million or 7.3%, led by growth in the Data Center (8.1%) and Managed Services (11.8%) revenues.

حققت الشركة إيرادات بقيمة 374.2 مليون ريال قطري مما يعد انخفاضا بنسبة 11.5٪ (48.7 مليون ريال قطري) متأثرة بنتائج قطاع حلول التكنولوجيا. ولكن باستثناء هذا القطاع ذو الهامش المنخفض، ارتفع إجمالي الإيرادات الأخرى بنسبة 7.3%، محفوعا بنمو الإيرادات في كل من قطاعي مراكز البيانات بنسبة 8.1% والخدمات المدارة بنسبة 11.8% والخدمات

Growth in high-margin revenue segments led to a 3.1% increase in the Company's gross profit versus last year, reaching QR 118.3 million. EBITDA margin improved by 3.7 percentage points year-on-year to reach 32.9%, resulting in EBITDA for the period of QR 123.2 million.

وقد أدّى الارتفاع في قطاعات الإيرادات التي تتمتّع بهوامش مرتفعة الى زيادة بنسبة 3.1% في أرباح الشركة الإجمالية مقارنة مع العام الماضي لتبلغ 118.3 مليون ريال قطري. كما ارتفع هامش الأرباح قبل احتساب الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء (EBITDA) بمقدار 3.7 نقطة مئوية عن العام الماضي ليصل الى 92.2%، لتبلغ قيمة الـ(EBITDA) خلال الفترة ذاتها 123.2 مليون ريال قطرى.

MEEZA maintained a healthy financial position with a cash balance of QR 278.8 million, in addition to QR 1.6 billion in future committed contract value.

وتحافظ شركة ميزة على وضع مالي قوي بغضل ارصدة نقد تعادل 278.8 مليون ريال قطري، بينما تبلغ القيمة المستقبلية للعقود المباعة 1.6 مليار ريال قطرى.

Based on these results, the Board of Directors of MEEZA has proposed a cash dividend of QR 51.9 million (i.e QR 0.08 per share) subject to the approval of the Annual General Assembly.

وبناء على ما سبق من نتائج فقد اقترح مجلس إدارة شركة ميزة توزيع أرباح نقدية بقيمة 51.9 مليون ريال قطري (أي 0.08ريال قطري لكل سهم) بشرط موافقة الجمعية العمومية السنوية.

MEEZA's current data center utilization stands at 96%. The Company recently announced a 4 Megawatts (MW) data centre capacity expansion as part of its strategic expansion efforts to meet the growing demand for cutting-edge digital infrastructure. Consequently, MEEZA has signed a Murabaha facility with Dukhan Bank for QAR 135 million, in alignment with the Company's strategic growth objectives.

تبلغ نسبة استخدام مراكز البيانات لدى "ميزة" 96%. وقد أعلنت الشركة مؤخراً عن توسعة جديدة قدرها 4 ميجاواط لأحد مراكز بياناتها كجزء من خطط الشركة الاستراتيجية لتلبية الطلب المتزايد على البنية التحتية الرقمية المتقدمة. وفي هذا السياق، وقعت شركة ميزة اتفاقية تمويل مع بنك دخان بقيمة 135 مليون ريال قطري، بما يتماشى مع أهداف النمو الاستراتيجي للشركة.



Commenting on MEEZA's results, the Chairman of the Board of Directors, Sheikh Hamad Bin Abdulla Bin Jassim Al-Thani, said:

وتعليقا على نتائج شركة ميزة، قال رئيس مجلس الإدارة الشيخ حمدبن عبد الله بن جاسم آل ثانى:

"We are pleased to announce MEEZA's continued strong performance during 2024. We are excited about the future, where we will begin our next phase of expansion to achieve MEEZA's vision to enhance its data centre offering and advance its capabilities in the fields of AI, cybersecurity, and high-performance computing, in line with the country's ambitions under Qatar National Vision 2030 and Digital Agenda 2030."

"يسعدنا أن نعلن عن استمرار الأداء القوي لشركة ميزة خلال عام 2024. ونتطلَّع بحماسة نحو المستقبل، حيث نبدأ مرحلة التوسع في إطار رؤية "ميزة" لتعزيز سعة مراكز البيانات الخاصة بها وتطوير قدراتها في مجالات الذكاء الاصطناعي والامن السيبراني والحوسبة عالية الاداء، بما يتماشى مع رؤية قطر الوطنية 2030 وأجندة قطر الرقمية 2030 وأجندة

Mr. Mohamed Ali Alghaithani, MEEZA Chief Executive Officer, added:

وبدوره، أضاف السيد محمد علي الغيثاني، الرئيس التنفيذى لشركة ميزة؛

"It was another successful year in MEEZA's journey toward becoming a leading Data Center and Managed Services business in the Middle East and North Africa. The Company delivered growth in its main segments, driving our profitability margins. We continued our stellar quality of service across our service portfolio in line with the leading industry standards. We look forward to scaling our data centre capabilities to meet the growing demand for AI, high-performance computing, cloud services, and data security solutions in Qatar and beyond, and across various industries including financial services, healthcare, government, and smart cities."

"مر" علينا عام آخر مليء بالنجاحات ضمن مشوار شركة ميزة لتحقيق هدفها في أن تصبح الشركة الرائدة في مجال مراكز البيانات وخدمات تكنولوجيا المعلومات المدارة في الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. وقد حققت الشركة نتائج قوية في قطاعاتها الرئيسة مما ساهم في رفع الهوامش الربحية لدى الشركة. نستمر" في تقديم الجودة الأعلى من خدماتنا التقنية المتميزة وفقا لمعايير الصناعة الرائدة، ونمضي قدماً في تعزيز قدرات مراكز البيانات لتلبية الطلب المتزايد على تقنيات الذكاء مراكز البيانات السحابية الطلب المتزايد على تقنيات الذكاء وحلول الأمن السيبراني داخل قطر وخارجها، وذلك في كافة الصناعات المختلفة مثل الخدمات المالية والرعاية الصحية والحكومات والمدن الخكاء."



نبذة عن شركة ميزة bout MEEZA

MEEZA QSTP-LLC (Public) is an established end-to-end managed IT services and solutions provider founded in Qatar Science & Technology Park (QSTP), that aims to accelerate the growth of the country and the region through the provision of world-class services and solutions, while providing the Qatari people and others throughout the region with opportunities to undertake fulfilling careers in the IT industry.

MEEZA is a publicly quoted company on the Main Market of Qatar Stock Exchange, open to customers and investors with share capital of 648,980,000 QAR.

The company has five certified data centres, known as M-VAULTs, offering a guaranteed uptime of 99.98% built to comply with the most exacting international standards enabling businesses to benefit from greater efficiencies and reduce risks.

MEEZA's offerings include Managed IT Services, Data Centre Services, Cloud Services, and IT Security Services, in addition to expertise in Smart Cities Solutions and Artificial Intelligence (AI).

MEEZA is recognized with various prestigious awards including the Best ICT Service Provider Award of the Year 2023 as well as Best Cloud Solution Award of the Year 2022 at Qatar Digital Business Awards by Ministry of Communication and Information Technology. In addition, MEEZA won Most Innovative ICT Services Provider Award of the Year 2023 in Qatar by Global Business Outlook Awards. These prestigious recognitions highlight our unwavering commitment to excellence. innovation, and delivering outstanding services for our clients.

For more information, please visit: meeza.net

تأسست شركة ميزة كيو اس تي بي – ذ.م.م. (عامة) في واحة قطر للعلوم والتكنولوجيا، حيث تقدم محفظة متكاملة من خدمات تكنولوجيا المعلومات المُدارة والحلول التكنولوجية. تتطلع الشركة إلى المساهمة في دفع عجلة التنمية في الدولة والمنطقة من خلال توفير خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة بمستويات عالمية، مع توفير فرصٍ مميزة لتحقيق مستقبل واعد في قطاع تكنولوجيا المعلومات لأفراد المجتمع القطرى وغيره من دول المنطقة.

تعتبر ميزة شركة مساهمة عامة مدرجة في السوق الرئيسية لبورصة قطر ومتاحة للتداول أمام العملاء والمستثمرين برأس مال قيمته 648,980,000 ريال قطرى.

تمتلك الشركة خمسة مراكز بيانات معتمدة باسم -M- الشركة خمسة مراكز بيانات معتمدة باسم -M- VAULTs ويصل مدى توفرها إلى 99.98%، ومصمّمة وفق أحدث المعايير الدولية الأكثر صرامة مما يمكّن الشركات من الاستفادة من كفاءات أكبر وتقليل المخاطر.

تقدم شركة ميزة خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المُدارة، إضافة إلى خدمات مراكز البيانات، وخدمات أمن نظم المعلومات والخدمات السحابية، هذا بجانب ما تتمتَّع به من خبرات واسعة في مجال المدن الذكية وتطبيقاتها والذكاء الاصطناعي.

حصلت شركة ميزة على العديد من الجوائز المرموقة العالمية ومنها جائزة أفضل مزود خدمة في مجال تكنولوجيا المعلومات والاتصالات لعام 2023 وجائزة أفضل حل سحابي لعام 2022 في جوائز قطر للأعمال الرقمية من قبل وزارة الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات. وأيضاً، فازت شركة ميزة على جائزة مزود خدمات تكنولوجيا المعلومات الأكثر ابتكارا في قطر لعام 2023 المقدمة من جلوبال بزنس اوتلوك. تؤكد هذه الإنجازات المرموقة على التزامنا الراسخ بالتميز والابتكار وتقديم خدمات استثنائية لعملائنا.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: meeza.net